
Z á p i s

z 18.veřejného zasedání zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 12.5.2008

Zahájeno: 18.00 hod
Ukončeno: 18.50 hod.

Přítomni:

K. Baka, Ing. J. Bednář,V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Z. Mittner, L. Přichystal, V.
Sládková, Ing. J. Vaníček

Omluveni:

P. Nevídal, Ing. F. Homola, B. Beránková, V. Mátl, D. Karásek

Starosta obce zahájil 18. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.00 hodin a přivítal všechny1.
přítomné .  Konstatoval,  že  informace o  konání  zasedání  byla  zveřejněna na Úřední  desce OÚ
Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále konstatoval, že je
přítomno 9 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné .

Zapisovatelem byla jmenovaná Ing. E. Klašková
Starosta uvedl,  že zápis z předchozího zasedání byl  řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí  v
kanceláři starosty.
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 18. zasedání ZO.
Navržení byli Ing. J. Bednář a Ing. M. Kubeš, kteří vyslovili s návrhem souhlas.

Usnesení č. 1
ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 18. zasedání ZO Rajhradice pana Ing. J. Bednáře a
Ing. M. Kubeše.

Pro: 8

K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, D. Karásek, Ing. E. Klašková, J. Lipták, Z. Mittner, L.Přichystal,
V.Sládková, Ing. J. Vaníček

Proti: 0

Zdržel se: 1

Ing. M. Kubeš

Starosta obce přednesl návrh doplněného programu zasedání, který byl poté členy ZO schválen.

Usnesení č. 2
ZO schvaluje následující program zasedání zastupitelstva:

Technický bod1.
Prodej mostu2.
Smlouva o dílo o dodávce stavebních prací na akci „Rajhradice – úprava přechodů pro pěší“3.
Zveřejnění prodeje pozemku p.č. 734/1 v k.ú. Rajhradice4.
Různé5.
Závěr6.



Pro: 9

K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, D. Karásek, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Z.
Mittner, L. Přichystal, V. Sládková, Ing. J. Vaníček

Proti: 0

Zdržel se: 0

Prodej mostu přes dálnici D2 v lokalitě Blatiny.2.

Starosta obce informoval zastupitele, že Záměr o prodeji mostu přes dálnici D2 v km 6,35 v lokalitě
Blatiny byl řádně vyvěšen na Úřední desce OÚ. V současné době jsou 3 zájemci o koupi mostu.

Usnesení č. 3
ZO schvaluje prodej mostu nejvýhodnější nabídce.

Pro: 9

K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, D. Karásek, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Z.
Mittner, L. Přichystal, V. Sládková, Ing. J. Vaníček

Proti: 0

Zdržel se: 0

Smlouva o dílo o dodávce stavebních prací na akci „Rajhradice – úprava přechodů pro pěší“ s firmou3.
PASAD,s.r.o. Brno.

Starosta obce předložil zastupitelům projektovou dokumentaci na přechody. Správa a údržba silnic
přislíbila provedení rekonstrukce asfaltového povrchu v prostoru přechodů před ZŠ.

Usnesení č. 4
ZO schvaluje Smlouvu o dílo o dodávce stavebních prací na akci „Rajhradice – úprava přechodů pro
pěší“ s firmou PASAD,s.r.o. Brno a pověřuje starostu obce jejím podpisem.

Pro: 9

K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, D. Karásek, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Z.
Mittner, L. Přichystal, V. Sládková, Ing. J. Vaníček

Proti: 0

Zdržel se: 0

Zveřejnění Záměru prodeje části pozemku p.č. 734/1 v k.ú. Rajhradice. Jedná se o výměru 500 m2 v4.
jižní části pozemku.

Usnesení č. 5
ZO schválilo zveřejnění Záměru prodeje pozemku p.č. 734/1 v k.ú. Rajhradice

Pro: 8



K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, D. Karásek, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, Z. Mittner, L.
Přichystal, V. Sládková, Ing. J. Vaníček

Proti: 0

Zdržel se: 1

J. Lipták

Po projednání tohoto bodu se dostavil p. V. Černý.

Různé5.

starosta  obce  předal  zastupitelům  návrh  Smlouvy  o  dílo  s  firmou  OpenArch,s.r.o.  Brno  na
vyhotovení projektové dokumentace pro výstavbu „Kulturního, společenského a turistického
centra v Rajhradicích“. Starosta požádal všechny zastupitele, aby si předloženou smlouvu
důkladně prostudovali  a  do 26.5.2008 do 12.00 hodin předložili  své návrhy na doplnění
smlouvy.  Konečná  podoba  smlouvy  bude  předložena  ke  schválení  na  zasedání  ZO  dne
28.5.2008.

paní  V.  Sládková  přednesla  připomínku  občanů  z  ulice  Krátké  na  řešení  sjezdu  z  ulice
Opatovická na ulici Krátká. Stávající sjezd je v nevyhovujícím stavu a znemožňuje bezpečný
vjezd osobních i nákladních vozidel na ulici Krátkou. Starosta k této věci uvedl, že je již v
kontaktu s  firmou ebm.papst.cz,  která má sídlo  na konci  ulice Krátké a celou situaci  s  touto
firmou projednal.  Na společné schůzce bylo dohodnuto,  že obec Rajhradice nechá zpracovat
jednoduchou studii zbudování sjezdu na ulici Krátkou a celkové její rekonstrukce asfaltového
povrchu  tak,  aby  vyhovovala  provozu  nákladních  vozidel,  které  přijíždí  do  areálu  firmy
ebm.papst.cz. Součástí studie bude finanční rozpočet na celou realizaci této rekonstrukce, dle
kterého  se  bude  obec  Rajhradice  a  firma  ebm.papst.cz  domlouvat  na  možné  finanční
spoluúčasti.

Zastupitelé upozornili na neopravené překopy v ulici Za Kapličkou, které vznikly připojováním
novostaveb  RD  na  inženýrské  sítě.  Starosta  obce  zastupitelům  sdělil,  že  již  několikrát
stavebníky vyzýval k opravě překopů, ale zatím bezvýsledně. Starostu obce přislíbil zaslání
opětovných výzev jednotlivým stavebníkům dotčených nemovitostí k opravě těchto překopů
na komunikaci na ulici Za Kapličkou. Ve výzvě bude uveden termín do kterého stavebníci mají
překopy opravit. Pokud nebude oprava provedená v termínu, překopy opraví na své náklady
obec a po jednotlivých stavebních bude vynaloženou finanční částku vymáhat.

Po vyčerpání programu starosta obce zasedání ZO ve 18.50 hod. ukončil.


